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********* 

女： 
男： 

將軍澳隧道已經豁免收費啦！  
係呀！以後揸車過將軍澳隧道，就唔使停低畀錢喇。 

女： 而家嗰度仲實施緊臨時交通安排，封閉部分行車線進行工程。 
男： 仲有呀，連接將軍澳同東九龍嘅將軍澳—藍田隧道都開通埋啦，揸車出入將軍澳，

又多咗個選擇。 

女： 上運輸署網頁，了解多啲啦！ 

女： 將軍澳隧道已經豁免收費了。 

男： 對呀，以後開車過將軍澳隧道，就不用停車繳費了。 

女： 現在那兒還在實施臨時交通安排，封閉部分車道進行工程。 

男： 還有，連接將軍澳和東九龍的的將軍澳—藍田隧道也開通了，開車來往將軍澳又多

了一個選擇。 

女： 到運輸署網頁，了解更多吧！ 

MVO: The toll for the Tseung Kwan O Tunnel is now waived. Motorists no longer need to stop 
and pay when using the tunnel. Temporary traffic arrangements have been implemented at 
the tunnel and some of the lanes are closed for road modification works. Also, the Tseung 
Kwan O – Lam Tin Tunnel, which connects Tseung Kwan O and Kowloon East, is now 
open, offering one more choice for motorists travelling to and from Tseung Kwan O. Visit 
the Transport Department’s website for more details. 
 

 


